
Protokoll fra årsmøte i

Hordaland krins av Norges speiderforbund 2022

Møtet ble avholdt i Skranevannet kultursal, Fana.

Robin Dale Oen holdt foredrag for oss.

Herleik fra Bjørgvin krets av KM speiderne var gjest på møtet.

SAK 1 Konstituering.

1.1 Godkjenning av representanter.

Antall med stemmerett: 21
Antall uten stemmerett: 4

Vedtak
Årsmøtet godkjente delegatene ved akklamasjon.

1.2 Valg av referent:

Kretsstyrets forslag: Endre Helland

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

1.3 Valg på to personer til å signere protokollen.

Kretsstyrets forslag:

Ann Kristin Hadsel, 3. Laksevåg sjø
Gunnar Skjæveland, Sandsli

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.



1.4 Valg av tellekorps.

Kretsstyret forslag til vedtak:

Hogne S. Nordvik, 23. Bergen
Magdalena Rong, Øygarden
Tord Hetlevik, 1. Lone

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

1.5 Godkjenning av innkalling.

Innkalling ble lagt på kretsens hjemmeside onsdag 24. februar 2022 og varsel
ble sendt til alle ledere i kretsen på mail samme dag.

Kretsstyret forslag til vedtak:

Innkallingen godkjennes.

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

1.6 Godkjenning av sakslisten.

Kretsstyrets foreslag til vedtak:

Sakslisten godkjennes.

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

SAK 2 Orienteringer.

● Kretsleder Ragnar Pettersen orienterte om
● 2 år siden nedstengingen og hva det har gjort med oss.

○ Heldigvis litt flere medlemmer i år enn i 2020
● Kretstinget gav oss i fjor mulighet til å ansette en prosjektleder for vekst og at

prosjektet skal fortsette.
● Cecilie har 40 % med vekst og 10 % i Fritid-sport.
● Styrets arbeid har vært mye digitalt, men etterhvert har vi hatt fysiske møter

med gode diskusjoner. Cecilie gikk ut av styret da hun ble ansatt.
● Litt skuffet på kretsens vegne at vi ikke klarer større oppslutning om kretsting

og årsmøtet. Oppfordrer dere til å gå tilbake til andre speidere og oppfordrer til
å delta på kretsting og årsmøtet. Her kan en påvirke arrangementer,
terminliste, økonomi og det vi skal satse på.

● Glad for å ha Endre ansatt, kan mye om speiding og gir gass på det styret sier
vi skal gi gass på.
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● Kretsleir 2023
○ Felles landsleir mellom KM og NSF
○ Har tidligere hatt felles kretsleir med Ryvarden og Sogn og Fjordane
○ Har snakket med KM kretsene i Vestløand og spurt om de er med på

felles kretsleir i 2023. Ikke sikkert vi får med alle, men det blir felles
kretsleir med KM speidere og NSF speidere.

○ Ser foreløpig ut som leiren blir i Sauda
○ Leirsjef fra Ryvarden
○ Hordaland har sagt at vi skal ha ansvarlig leirkomitemedlem for

program
■ Å få være med å lage program for leir er utrolig gøy

● Spejdernes lejr
○ Ønsker å sende åpen tropp
○ Krever ledere som er villig til å stille. Kretsstyret stiller en pott på kr

20000 for å dekke lederne
○ leiren stiller fellestransport fra Hirtsas eller lignende

● Fritid-sport
○ Butikken er behjelpelig med å skaffe varer fra Speider-sport
○ 10 % rabatt hos Fritid-sport
○ Resultatet når vi har overskudd går i hovedsak tilbake til kretsen

● Roar Bye
○ Orienterte om 17. mai-komiteens arbeid
○ Speiderne har de siste 100 år hatt æren av å bære flagget først i

flaggtoget
○ Uniformen skal være strøken og speiderskjorten skal synes
○ Vardetenning på Sandviksbatteriet, Lyderhorn, Ulriken og Løvstakken.

Håper gruppene som har laget varder tidligere ønskes at de gjør det
igjen

○ Ønsker flest mulig speidere i flaggtoget, gjerne med

SAK 3 REGNSKAP 2021

Ragnar presenterte regnskapet for 2020.
Ragnar:

● Budsjettert med underskudd på 214 000. Grunnen til tilslutning er at vi satset
på stillingen med Vekst.Har vi god økonomi er det viktig å få til god speiding
og god aktivitet.Overskuddet året før gjorde at dette ikke var problematisk.

● Vi endte ut med et overskudd på 9900 pga renteinntekter.
● Har en daglig leder som er kløpper i å finne støtte til tiltak.
● Balansen

○ anleggsmidler bokført til kr 6. Dette er ikke virkelig verdi. Dette for at vi
regnskapsfører for ikke å tro at vi har mye kontanter.

○ Tverrgaten 2 er åpenbart mye mer verdifull
○ FS har en verdi på ca 300 000
○ Båten mer verdt enn kr 1
○ Har ca 2.4 mill i banken
○ Vi har ingen gjeld
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○ Har en sunn økonomi og god kontroll på pengebruken.
● Grete Bauge

○ Regnskap for Fritid-sport - får vi regnskapet
■ Kretsleder svarte at vi legger regnskapet på kretsens nettsider

når de er klart.

Kretsstyrets enstemmige forslag til vedtak:

Regnskap for 2020 med disponeringer godkjennes.

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

SAK 4 ÅRSMELDING

Ina presenterte årsmeldingen på vegne av kretsstyret.

● Cecilie Hanseth kommenterte at Julemarkedet hadde en utrolig bra omsetning
● Roar Bye - årsmelding er kretsens historie, hvis noe burde ha stått i

årsmeldingen blir det glemt
● Hogne - Prosentvis er det en del grupper som har vokst - ønsker skryt av dem

som prosentvis

Kretsstyrets enstemmige forslag til vedtak:
Årsmeldingen for 2021 tas til etterretning.

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

SAK 5: Valg

Valg som kretsstyret har forberedt

Møteleder for 2 år

Kretsstyrets enstemmige forslag til vedtak:

Mari Kirstine Steinestø, Søreide

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

Revisor

Kretsstyrets enstemmige forslag til vedtak:

Roar Bye velges som revisor for 2022

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.
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Valgkomité

Kay Andre Haugen, Ekerhovd
Ragnar Pettersen,, 1. Fjøsanger
Gunnvor Braathun Moe, Kolltveit BK

Vedtak
Kretsstyrets forslag vedtatt ved akklamasjon.

Valg som valgkomiteen har forberedt

Kretsleder for 2 år
Ina Atkins Johansen, Øyvokterne

Vedtak
Valgt ved akklamasjon

Visekretsleder for 2 år
Kristine Mæland, 1. Lone

Vedtak
Valgt ved akklamasjon.

Kretsstyremedlemmer for 2 år
MAgnus Skulstad, Bønes
Magdalena Rong, Øygarden
Ann Kristin Hadsel, 3. Laksevåg sjø
Anders Bråthen, Askøy MSK

Vedtak
Valgt ved akklamasjon.

5 tilleggsdelegater til Speidertinget for 2 år
1. Magnus Skulstad (18)
2. Ingrid Algerøy (24)
3. Hogne S. Nordvik (45)
4. Katarina M. Jensen (20)
5. Ann Kristin Hadsel (17)

Vedtak
Valgt ved akklamasjon.

5 varadelegater til Speidertinget for 2 år
1. Matilde Karoline Ueland (Søreide) (Personlig vara for Katarina Myhre Jensen)
2. Marianne Skulstad, (Bønes) (Personlig vara for Magnus Skulstad)
3. Grete Bauge, (3. Laksevåg sjø) (Personlig vara for Ann Kristin Hadsel)
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4. Gunvor Braathun Moe, ( Kolltveit BKS)
5. Kristine Mæland, (1. Lone) (Personlig vara for Ingrid Algrøy)

Vedtak
Valgt ved akklamasjon.

2 delegater til Speiderforum for 2 år
1. Maia Kvaløy Helland, 1. Øvsttun
2. Oda L. Haugsdal, 1. Lone

Vedtak
Valgt av de tilstedeværende speiderdelegater

2 varadelegater til Speiderforum for 2 år
1. Cecilie T. Hansen, 1. Lone

Vedtak
Valgt av de tilstedeværende speiderdelegater

2 delegater til Roverforum for 2 år
1. Daniel Eman, 1. Lone
2. Maren Henrikke F Kristiansen, Søreide

Vedtak
Valgt av de tilstedeværende roverdelegater

2 varadelegater tilRoverforum for 2 år
1. Eline Sivertsen, 1. Lone
2. Matilde Karoline Ueland, Søreide

Vedtak
Valgt av de tilstedeværende roverdelegater
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SAK 10: Avslutning v kretsleder.

Kretsleder takket for fremmøtet og ser frem til 2 spennende år.

__________________
Endre Helland
Speidersenteret
Referent

__________________
Maren Henrikke F
Kristiansen
Søreide speidergruppe
Møteleder

______________________
Ann Kristin Hadsel
3. Laksevåg sjø speidergruppe

Gunnar Høgås Skjæveland
Sandsli speidergruppe
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